
 
 

Styrelsemöte 2018-06-18  

Närvarande: Patrik Revelj, Thomas Brundin, Peter Bengtsson, Linda Forsman 

Ekonomi: Johanna Revelj 

Valberedningen: Peter Råberg 

 

1. Gutz 

Genomgång och visning med Fredrik Casta från Gutz gällande försäljning av kläder mm 

för inkomst till föreningen.  Diskussion fördes om vi ska byta till Gutz från tidigare New 

Body försäljning som friköp av medlemsavgift. Beslut tas om att vi byter till Gutz from 

hösten 2018. 

a. Paket kommer direkt till säljaren oavsett hur många paket som säljs 

b. Box med bästsäljare 

c. Träningstopp med som test 

d. 60 kr till föreningen för varje sålt paket , efter  1500 paket 75 kr 

e. Registrering sker på hemsidan av den som ansvarar för försäljningen samt 

registrerar antal säljare. Varje säljare registrerar sedan sig själv. 

 

2. Information från Valberedningen 

a. Det har varit svårt att få in nya namn till styrelsen. 

b. Patrik informerar om att om det inte kommer in fullt med styrelseledamöter 

till styrelsen nästa år kommer Patrik att sluta som ordförande. Det är heller 

inte optimalt att som nu ha både ekonomi och ordförandeposten inom 

samma familj. Patrik kommer att göra ett utskick till alla ledare om att 

föreningen måste få in mer engagerade föräldrar i styrelsen. 

c. Mikael Astenius är tillfrågad och kan tänka sig att väljas in i valberedningen, 

svårt dock med tanke på att han ska vara tränare för herrlaget. 

 

3. Föregående mötes protokoll gicks igenom 

 

4. Läget i lagen 

a. Damlaget: Söndag 17/6 blev det klart med damlaget. 18 st påskrivna avtal i 

dagsläget och 1 på väg in. Matchställ kommer att beställas. 

b. Herrlaget: Mikael Astenius och Johan Hoff klara som tränare.  

c. Juniorlaget: ännu ej klart med tränare 

d. 02/03: en dag i veckan kommer träning att ske tillsammans med juniorlaget. 

 



 
 

e. Träningstider: dubbelträningar kommer att behöva genomföras med tanke på 

att vi behöver fler träningstillfällen i hallen.  

f. 1 september första datum för senast utdragning av lag.  

 

5. Ekonomi 

Kassan har i IB en mindre diff i kontantkassan efter överlämnande som kommer att 

korrigeras. 

 

6. Budget 2018/2019 

a. Entréavgiften för senior beslutas att den höjs till 30 kr 

b. Domarersättning för föreningsdomare ändras till nivå med Smålands 

Innebandyförbunds ersättning. 

c. Budgeterat underskott pga nytt damlag samt juniorlag 

i. Intäkter : 774 000 kr 

ii. Kostnader: 795 000 kr 

 

7. Material 

Matchställ till herrarna måste beställas, även målvaktsställ. 

 

8. Valberedningens förslag 

Inget förslag från Valberedningen har inkommit till styrelse; 

Micke Rosén har valt att kliva av 

Frida Svensson har valt att kliva av 

Peter Bengtsson har valt att kliva av 

Till nästa möte skall valberedningen ha inkommit med förslag. 

 

9. Övriga frågor 

Patrik tar fram verksamhetsplan samt verksamhetsberättelse som mailas ut till 

styrelsen innan årsmötet. 

 



 
 

10. Nästa möte 

a. Konstituerande styrelsemöte efter årsmötet 21/8. 

 

 

 

Patrik Revelj  Linda Forsman   
Ordförande   Mötets sekreterare   

 

 


